
Jestem przeciwko powiększaniu kompetencji komisji.  Rynek powinien 
być regulowany przez popyt i podaż, a nie przez decyzje urzędników. 
Nie można zmieniać zasad w czasie gry. Próby wpływania na rynek 
powinny być zakazane i ścigane przez prokuraturę, a nie dopuszczane w 
momencie gdy dokonują tego wysoko postawieni urzędnicy. Zgodnie z 
etyką maklerską nie powinno się dopuścić do sytuacji ograniczenia lub 
zwiększania płynności rynku poprzez wypuszczanie rozporządzeń. Albo 
wprowadźmy podatek od emisji na zadowalającym komisje poziomie, 
albo pozostawmy rynek emisji w spokoju.   

 

 


